
Pávek nebo Bureš. Další zbytečné volby, které
jsme prohráli už teď
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ČESKO: Zvolte si svého protektora. Komunistický agent Pávek a proti němu v prezidentské
volbě tajný agent Bureš. Výsledek demokracie po 33 letech. Oba bývalí komunisté jsou
kandidáty deep state a tedy i války. Odmítnutí slaboduché Danuše je malou útěchou, její
hlasy teď mají posloužit k instalaci generála. SPD popravila sama sebe, obtížně většinově
volitelný kandidát Bašta má pod 5%. Třetina národa se volebního jarmarku nezúčastnila.

Jelikož většina společnosti stále nechápe, posouváme se do fáze „ČÍM HŮŘ, TÍM DŘÍV“.
A bude to pořádný sešup až pod dno.

Následující texty jsou posbírané po sítích, a z větší části odrážejí názory, se kterými
se Nespokojený ztotožňuje. Popřípadě jde o úvahy, které si zaslouží vaši pozornost.

Čtu ty debaty a dohady a hádky… Nedělejte to. Každý volí podle své potřeby, doba je vznětlivá a
konflikt těm nahoře vyhovuje. Za mne je důležité neztratit nervy, budeme je potřebovat. Ať vyhraje
kdokoli. Prostě u někoho víc. [Jana Zwyrtek Hamlová]

Prezidentské kandidáty vychoval Aspen Institute.
ASPEN je váš přítel… ASPEN vám vládne. Nerudová + Pavel + Babiš = ASPEN.

Jsem rád, že tahle trapná reality show už konečně skončí.

K celé prezidentské předvolební kampani bych chtěl říct pouze to, že jsem rád, že tahle trapná
reality show už konečně skončí.

Média udělala z prezidentské volby naprostou frašku na úrovni Vyvolených.

Žádná skutečná témata, jen prázdná gesta a stokrát opakované floskule.

A vůbec nejsmutnější je to, že náš národ plný naprosto úžasných lidí nedokáže vyprodukovat žádného
skutečně ctihodného kandidáta na nejvyšší ústavní post v této zemi.

Jestli je tahle devítka to nejlepší, co máme, tak je opravdu na čase, abychom se nad sebou vážně
zamysleli a udělali vše, co je v našich silách, abychom tento naprostý úpadek české politické scény
co nejdříve zastavili.

Za sebe garantuji, že PRO to uděláme s Janičkou a dalšími kolegy naprosté maximum.

Na Hrad patří osobnost jako je například prof. Jiří Beran. Ten svou slušností, pokorou a morální
integritou převyšuje současné kandidáty o dvacet koňských délek.

Pevně doufám, že v těch příštích volbách už si konečně budeme moci zvolit někoho, kdo bude naši
zem důstojně reprezentovat a především, kdo bude autentickým morálním vzorem pro nás, občany
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České republiky.

Upřímně si to přeji a pokusím se svým dílem k tomuto cíli přispět. [Jindřich Rajchl]

český volič

Stal se zázrak!
Ty volby, včera, to bylo něco!
Miliony Čechů si zvolilo dva komunistické agenty. Na světě snad neexistuje žádná jiná organizace,
která by se v demokratických volbách mohla pyšnit něčím podobným. Ostatním kandidátům jsme to
snad také dali výrazně najevo. To jen pro příště!
Podle mého však za tímto úspěchem není jen charisma agentů, či jakási afinita voličů k tajným
organizacím, ale ještě něco více.
Já to neumím pojmenovat jinak než zázrak. Skrytá a vědci neuchopitelná síla, která může převrátit
svět naruby. V tento čas se i naše tajná přání mohou v mžiku vyplnit. A proto, v takových chvílích z
toho jde strach. Buďme skromní a jestli teď máme možnost si něco přát, přejme si, aby se už nikdy
žádný zázrak nekonal a mohli jsme si měnit svět jen sami u sebe. [Lukáš Pollert]

https://www.facebook.com/rajchl.jindrich/posts/494141382835041
https://www.nespokojeny.cz/wp-content/uploads/cesky_volic.jpg
https://www.facebook.com/permalink.php?story_fbid=149598487887067&id=100085107484731


Není to prezident, ale pohroma.
Petr Pavel je bezesporu krásný chlap. Má hezký vous. Sluší mu sako. To bezesporu! Problém je, že
vše co chce, je proti zájmům naší země. Nebo to alespoň říká:

chce Green deal EU, který nám všem zdražil elektriku 3x některým i 10x, zničí průmysl
chce euro, které Slovákům a nyní Chorvatům zdražilo ceny o 30%
chce cenzuru, my novináři už bychom nesměli myslet kriticky
chce ČR poskytnout jako útočiště ekonomickým migrantům
chce zneuctít svazek muže a ženy za účelem plození dětí, tedy manželství na roveň LGBT.
chce federalizaci Evropy, tedy zánik samostatnosti naší republiky

A chce zvýšit daň z nemovitosti, aby si cizí fondy skoupili naše domy!
Z výše uvedených důvodů je pro mne tato osoba vysoce toxická a pro naši zemi závadová. Není to
prezident, ale pohroma. [Jan Cizek]
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Kovaný komunista kandidátem na prezidenta.
ŘÁD A POŘÁDEK. Heslo Petra Pavla, které na mě působí až děsivě. Kovaný komunista Petr Pavel,
který ještě na jaře roku 89 kádroval nepohodlné, nyní kandidát na prezidenta antikomunistické
Pětikoalice chce dnes určovat, kdo je tady extremista. Jasně řekl, že by měl problém jmenovat vládu,
nebo ministry, kteří by nevyhovovali jeho vidění. Říká člověk, který nemá ve skutečnosti žádné
názory a jen se přizpůsobuje momentální situaci. [Tomio Okamura]

Až budou mladší generace házet obálku Pavlovi, měli by si uvědomit, že v zákopech na
Ukrajině asi nebude wifi…
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Jak ohromnou sílu mají média a veřejný narativ.
Chvíle, kdy „nezávislí“ novináři ve volebním štábu skandují „Pavel! Pavel!“ a radostí jim přeskakuje
hlas, myslím mluví za vše… A pak se tu někdo diví.

Tak to cítím – vlastně jako s covidem přes kopírák…
.
Těžko najít lepší důkaz,
jakou ohromnou sílu mají média a veřejný narativ.
Vezměte bolševického rozvědčíka, který slouží jakémukoli režimu a natřete ho na „svobodnou“
modrou.
A bývalí disidenti, které by on klidně sledoval a mlátil, za něho do krve bojují. A lid jásá a nikdo
nepochybuje…
Válka je mír,
svoboda je otroctví,
nevědomost je síla!
Příliš málo lidí zatím padlo finančně…
Příliš málo lidí zatím padlo zdravotně… [Jan Tománek]

Nastupující ryze progresivistické mileniální zlo se podařilo
zatím zastavit.
Suverénně nejděsivější věcí, co jsem dnes viděl, byl přenos z volebního štábu Danuše Nerudové…

Pokud chcete vidět, jak bude nějaká země vypadat za třicet let, podívejte se do školek. Pokud chcete
vidět, jak bude vypadat za dvacet let, podívejte se do maturitních ročníků. A ten pohled nám
mimoděk zprostředkovala Česká televize, právě přenosem ze štábu Danuše Nerudové…

Chtěl jsem Vám to sem dát jako video. Ale nemohu. Ovace a hysterické skandování trvá asi patnáct
minut, má to 300 megabytů, a to sem uploadovat nebudu. Pusťte si to kdyžtak sami, je to jak ze
Severní Koreje. Nadšené, vypatlané, kolektivní, rozjásané a hrůzné…

Takže děkuji, že se povedlo toto nastupující, ryze progresivistické mileniální zlo. zastavit. Je to
doslova z p*dele klika. Generál Pavel je sice názorově z úplně stejného soudku, ale s daleko menší
dávkou naivního svazáckého fanatismu svých podporovatelů…

Nepodceňte druhé kolo. A rozum do hrsti. Že se volby srdíčkem nevyhrávají, asi už víte i Vy, kteří
jste jím volili…

Bude to boj… [Pavel Cimbal]

Bašta nezískal ani volební potenciál vlastní strany.
Tenhle podraz SPD lidi nezapomenou. Věřím, že tahle Baštonáda pomůže očistit českou politickou
scénu od vyžírků a kolaborantů, kteří se tváří jako vlastenci, ale nejde jim o víc než o koryto. Je
nejvyšší čas ukončit politický projekt žvanila Okamury. Tihle udělali pro Pětikoalici, co jen mohli. Fuj
a hanba! [Tomáš Tyl]

https://www.facebook.com/Jan.Tomanek.official/posts/6125039600842099
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Odvoleno… A znovu připomínám, že z mé strany nejde o něco chtěného. Z devíti kandidátů, ze
kterých si volič musí chtě-nechtě vybrat, je tím jediným kdo má názorovou minulost, je proti diktátu
EU a nebyl kariérním komunistou.

Všichni ostatní jsou buď unionisté, nebo o nich nikdo do jejich kandidatury neslyšel, nebo mají
komunistickou minulost a nebo kombinace toho všeho.

Volím dle svého nejlepšího vědomí a svědomí a nikoliv podle toho, koho mi diktují média jako
možného vítěze.

A ještě dodám, že nejsem stoupencem SPD, jelikož SPD nepovažuji za politický subjekt, který chce
věci skutečně měnit k lepšímu a hlavně na to v rámci vedení strany nemá ani intelektuální potenciál.

Za sebe říkám, že nám tu schází autentická národovecká politická strana. Subjekt, kde se národní
cítění bude snoubit s rozumem, ctí a inteligencí. [Matouš Bulíř]

Zúčtování s českou hrdostí. Český stát, český národ prohrál.
Tak a máme tu konečné výsledky voleb (99.99%)…

Budu se opakovat, ale dopadlo to jak jsem postupně předpovídal, ale k tomu se dostanu.

https://www.nespokojeny.cz/wp-content/uploads/basta_la_vista.jpg
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Andrej Babiš, respektive jeho ANO získalo v roce 2021 při posledních parlamentních volbách 1 458
140 hlasů, přičemž v této volbě Babiš inkasoval 1 951 972 což je o 493 832 více.
Nejde o zásadní posun vezmeme-li v potaz, že odstoupil Středula, který ač doporučil lidem volit
Nerudovou, své hlasy předal právě osobě Andreje Babiše a možná něco málo Baštovi. I protičeská
politika aktuální vlády vehnala určitou část voličů do spárů ANO.

Baštovo SPD získalo v parlamentních volbách 513 910 takže lze mluvit o debaklu vzhledem k tomu,
že jeho zisk je sotva poloviční a to 248 331 hlasů. Jak už jsem dnes psal, SPD by si měla nastavit
zrcadlo a projít určitou sebereflexí, jelikož je zřejmé, že mnoho jejich voličů dalo přednost osobě
Babiše před Baštou. Nutno poznamenat, že Bašta se odrovnal v debatě na České televizi kdy působil
jako česká verze Joe Bidena a divák mnohdy mohl zapřemýšlet nad tím, zda vůbec chápe, co se
kolem něj děje.

Největší radost a vlastně jedinou mám z absolutního debaklu Danuše Nerudové, kdy jsem mnohokrát
upozorňoval na to, že média a mediální průzkumy manipulují s veřejným míněním směrem k
Nerudové, kdy jí byl v průměru přiřazováno bezmála 30% preferencí a realita? Necelých 14%. Možná
se to nezdá, ale s tak masivní mediální podporou je to skutečně debakl.

Opakuji se, ale zde vidíte, proč neustále píši o tom ať volíte podle svého nejlepšího vědomí a svědomí
a netaktizujete ve stylu „volil bych toho, ale dám to tomu, protože by to byl (podle průzkumů) jinak
vyhozenej hlas“.

Shrňme si to. Vítězem se stal Pavel se ziskem 35,39% hlasů. Dá se předpokládat, že k němu přejde
13% od Nerudové, 6% od Fischera a možná 2,5% od Hilšera, což nám dává více jak 56% skoro
jistých hlasů. Babiš získá maximálně Baštova 4%, což ho daleko neposune.

Cokoliv změnit může tedy oněch 32% lidí, kterým tato volba nestála za účast, čímž zároveň na straně
druhé oceňuji relativně velkou účast u těchto voleb.

Pokud je však někdo skutečným vítězem těchto voleb, je to dozajista předlistopadová
KOMUNISTICKÁ STRANA.

Český stát, český národ prohrál… [Matouš Bulíř]

Na leden 2023 budeme vzpomínat jako na Vítězný leden. Po 75 letech to vypadá na drtivé vítězství
KSČ.

Dohromady 70% a dvě želízka v ohni do druhého kola. To už nejde prohrát… Je to dvakrát víc než
kolik měli komunisti ve volbách 1946.

PS: Oba moji dedečkové byli v KSČ, takže nejsem žádná hysterka, vím, že před rokem 1989 bylo v
KSČ mnoho slušných lidí. Ani jeden z dědečků však nekandiduje na prezidenta ČR, na toho
„nejlepšího z nás“. Hlavně ale ani jeden nebyl v StB a ani jeden nebyl rozvědčík, který věrně sloužil
armádě ČSSR pod vedením Moskvy a rychle převlekl kabát…

Tyhle instituce však nekandidovaly, takže se to dá shrnout jako vítězství KSČ. [Libor Vondráček]

Když nemůžeš, co chceš, musíš chtít, co můžeš.
Stanovisko Trikolora k volbě prezidenta republiky se nemění.

Trikolora deklaruje, že ve druhém kole prezidentské volby nepodpoří kandidáta, který má cokoli
společného s vládní pětikoalicí. Totéž doporučuje všem svým členům a příznivcům.

https://www.facebook.com/ZA.SVOBODU.SLOVA/posts/630329545760059
https://www.facebook.com/vondraczech/posts/10209865731356749


Když nemůžeš, co chceš, musíš chtít, co můžeš.

Co z toho plyne, si jistě umí domyslet každý. Prázdná obálka ani neúčast ve druhém kole to není.

TRIKOLORA VOLÍ MÍR! [Petr Stěpánek]

Druhé kolo je tedy volba mezi bezcharakterním převlékačem kabátů, který sloužil nejrůznější
vrchnosti a nikdo netuší, kde všade na něj mají informace a kdo ho může vydírat
a
eSTBanem, který asi nikomu neuškodil a podepsal spolupráci, aby mohl zastávat zaměstnání v
zahraničí (takových byly statisíce), je inteligentní, (všeho)schopný, ale zdá se, že má smysl pro
sebezáchovu nejen svoji, své rodiny, majetku, ale i ČR (např. odmítá €).
Pro mě je důležitější než minulost současnost a budoucnost. Babiš je jasná volba.
P.S. Před 33 lety jsem ani ve snu neuvažoval, že by se prezidenská volba mohla zvrhnout do
soupeření mezi eSTBanem a komoušským špionem. [Jiří John]

Češi rádi zapomínají, proto si to znovu připomeňme:

Se skřípotem zubů to po pár panácích možná dáte.
Téměř 250.000 lidí volilo dle svého přesvědčení, nedalo přednost volby „menšího“ zla a svůj hlas
dalo p.Baštovi. Volili jste srdcem, chtěli jste mít „svého“ prezidenta. Rozhodně jste udělali dobře,
ráno se v klidu můžete podívat do zrcadla a říci si „udělal jsem maximum“. Máte splněno.
Polovina z vás ke 2.kolu nejspíše nepřijde. Opět vaše volba, ale pokuste se být trochu pragmatičtější.
Toto nejsou volby do PS, váš hlas p.Baštovi nepropadl, jen jich bylo málo. Ve 2.kole se ale vaše
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neúčast stane hlasem pro gen.Pavla.
Vím, že je pro hodně z vás nepřijatelné hodit do obálky papír se jménem Babiš, ale věřím, že se
skřípotem zubů a po pár panácích to dáte.
Uvědomte si, že tady nejde o Babiše, ale o to, že nesmí vyhrát Pavel. Jak řekl, udělám v ČR řád a
zavedu poslušnost. Generále, my ale nejsme vojáci. To že si Babiš něco nakrade je nic proti tomu co
by se stalo kdyby gen.Pavel dosáhl svého a zatáhl nás do války. Pořád je to zelený mozek. Oni
přemýšlejí jinak. Pro Babiše jsme možná jen figurky potřebné k zisku, ale raději tak, než být
bezejmenným vojínem s pořadovým číslem 34.669 někde na UA-RUS frontě.
Vyhraje-li babiš, nějak to přežijeme, což se ale nedá s jistotou říci v případě, vyhraje-li gen.Pavel.
Tak buďte přátelé pragmatičtí, 2.kolo není o volbě srdcem, ale o budoucnosti. [Aleš Svoboda]

Kdo si zachoval zdravý rozum, nemohl očekávat nic jiného.
Volební výsledek je vždy nejlepším ukazatelem aktuální situace ve společnosti a nejlepším
okamžikem ke zhodnocení předchozího období.

Ti, kdo se dokáží poučit, mají šanci na úspěch. Ti, kdo se vymlouvají a svalují vinu na ostatní, jsou
odsouzeni k opakujícímu se neúspěchu.

Už dávno před volbami jsem krotil vášně a snažil se vám nastavit realistické zrcadlo současné doby.
Byť to mnozí nechtěli slyšet, tak jsem opakovaně upozorňoval na to, že náš názorový proud nemá
šanci zvítězit, pokud se uzamkne ve své bublině a nepokusí se oslovit mlčící většinu středových
voličů. Věřím, že po dnešku tuto evidentní realitu pochopí ještě více lidí.

Podle očekávání postoupili kandidáti nabízející voličům klid a racionalitu. To je totiž to, co od
prezidenta čekají.

Pozitivní skutečností pak je fakt, že naši občané razantně odmítli médii nafuknutou bublinu
prodávanou pod komerční značkou Danushe.

Pavel Ficher si standardně zajistil vítězství v následujících senátních volbách. Totéž lze asi prohlásit
o Marku Hilšerovi. O nic jiného dotyčným kandidátům ani nešlo.

A pak je tu neúspěch Jaroslava Bašty.

V SPD už začíná proces hledání viníka jeho porážky. Prý za to můžu já a lidé kolem mně. Taktika „je
to tvoje vina, protože jsi říkal, že to tak dopadne“ se mi jeví jako skutečně pozoruhodná, avšak zcela
odtržená od reality bez jediné známky sebereflexe. Bylo by možná vhodné, aby si přiznali pravdu.
Tedy, že za neúspěch kandidáta SPD nese vinu především SPD.

Přesto bych tímto chtěl poděkovat za jejich důvěru v naši sílu, když si myslí, že už společně s mými
kolegy ovládáme zhruba 20% voličů, jež by byli nezbytní k tomu, aby jejich kandidát uspěl. A též za
uznání, že už nám momentálně věří víc našich spoluobčanů než jim, neboť ani zdvojnásobení jejich
volebního výsledku by k postupu do druhého kola nepomohlo.

Jsem přesvědčen, že tuhle taktiku ukazování prstem na ostatní, už lidé dávno prokoukli, a rozhodně
na ni nenaletí.

Prohrát se dá i se ctí a grácií. SPD to bohužel nedokázala.

Když si pročítám vaše reakce, tak z mnoha lidí nyní cítím hlubokou skepsi.

Já jí ale rozhodně nepropadám.

https://www.facebook.com/profile.php?id=100011147702217


Za prvé – kdokoliv, kdo si zachoval zdravý rozum, nemohl očekávat nic jiného.

A za druhé a především může dnešní výsledek naopak být základem pro úspěch ve volbách příštích.
Voliči antiglobalistického myšlenkového proudu, kterých je u nás značné množství, jasně ukázali, že
už odmítají nabídku prázdných výkřiků a laciných hesel a dali zcela evidentně najevo, že preferují
racionální směr zdravého rozumu a nabídku konkrétních věcných řešení.

A pouze to je cesta, která nás může dovést k vítězství.

Mnoho lidí dnes otevře oči a pochopí, že je třeba se vydat tímto směrem. Že se nelze uzavřít ve
vlastní bublině a utvrzovat se v mylném přesvědčení, že „když se spojíme, tak už to tentokrát
vyhrajeme“. Že nelze spoléhat na vzedmutí měsíc před volbami za kandidátem, jenž nemá reálnou
oporu mezi lidmi, a který nám prostě jen „zbyl“.

Že úspěšní lidé nespoléhají na loterijní tiket, nýbrž na jasnou strategii, tvrdou práci, soudržnost a
odhodlání.

Tuto katarzi naše scéna nutně potřebovala a já věřím, že po dnešku k ní dojde. Že dnešek nás vyvede
ze slepé uličky vyhraněného aktivismu a zavede na správnou cestu racionálního pragmatismu
založeného na důsledném prosazování zájmů občanů této země, ať už v domácí či zahraniční politice.
Na cestu, která dovedla Giorgiu Meloni či Viktora Orbána do premiérských křesel.

Jsem přesvědčen, že 14.1.2023 se zapíše do historie jako den, na který jednou budeme vzpomínat
jako na bod zlomu. Na okamžik, kdy si většina podobně smýšlejících lidí uvědomila, že cesta k
úspěchu nevede přes svalování viny na ostatní, nýbrž přes snahu o vlastní sebezlepšení.

Na milník, jenž byl základem pro naše budoucí výhry.

Opusťme minulost a vydejme se k budoucnosti. Bude mi velkou ctí, pokud se k nám na této cestě
připojíte.

Americký spisovatel a motivátor Jim Rohn kdysi vyslovil tento citát:
„Úspěšní lidé dělají to, co neúspěšní lidé dělat nechtějí. Nepřejte si, aby to bylo snazší; přejte si,
abyste byli lepší.“

Naprosto se s ním ztotožňuji.

Pojďme tedy přestat hledat výmluvy a hořekovat nad tím, že nás ostatní nechápou a buďme společně
příště lepší!

Jen tato cesta vede k vítězství.

Vykročte po ní s námi! [Jindřich Rajchl]

https://www.facebook.com/rajchl.jindrich/posts/494815249434321


dejte jim chléb a hry, a
nikdy se nevzbouří

První vyhrání z kapsy vyhání.
Těsný výsledek prezidentské volby s malinkým náskokem pana generála vyvolal sice nadšené ovace
ve vládních stranách, ale ty ovace mohou být docela předčasné…

Český volič až tak předvídatelný není, součty neplatily nikdy a když si uvědomíme, jakého výsledku
dosáhl Babiš při letité výrazné nepřízni médií, a jaké výdaje na kampaň museli dát sponzoři Pavlovi,
aby ho o fous předstihl, hotovo není vůbec nic.

Proč?
Podpora vládních stran Pavlovi může být kontraproduktivní. Řadě lidí až teď může dojít, že Pavel je
kůň Fialy, Rakušana a Pekarové…
Babiš nemá sponzory, Pavel ano – je to určitý závazek.
Pavel má dobrá procenta, protože Nerudová byla tak špatná. Babiš má naopak jistě o něco nižší
procenta kvůli konkurenci překvapivšího Bašty.
Lidé, kterým nevyšel jejich favorit, nemusí k druhému kolu přijít. Známe to ze senátních voleb.
Naopak “Babišovci” mohou zmobilizovat nemožné, aby rozdíl překonali.
Pavel získal o něco víc, a Nerudová nad očekávaní propadla, i přes jasnou protekci v médiích. Tedy v
obecné rovině to s tou protekcí a financemi mělo být v prvním kole. Nebylo ani náznakem.
Babiše podpořila tzv. větší plocha, Pavla vynesla Praha a dílčí oblasti. A venkov se vzchopit umí.

Závěr?

https://www.nespokojeny.cz/wp-content/uploads/chleb_a_hry.jpg


Rozhodnuto není nic.

Budu mít respekt ke každému výsledku – protože to bude výsledek volby. Ani jeden pán není moje
krevní skupina. S nadsázkou – navíc mám krev narozdíl od nich bez vakcíny. Oba jsou píchnutí.
Přesto mezi nimi vnímám rozdíly. Každý má své plusy, každý má své slabiny. Podstatné je, co z toho
teď, myslím přímo teď, je opravdu dobré pro Českou republiku. Na přemýšlení máme dva týdny.

Proto připomínám, nad čím se lidé mohou zamýšlet. A že to bude napínavé do poslední minuty.
Nedávno jsem to zažila sama… Takže jen chci věřit, že vítěze pak nikdo nezahrne urážkami, jako se
to z úst novinářů stalo po poctivém souboji mně… [Jana Zwyrtek Hamplová]

 

ZDROJ

https://www.facebook.com/hamplova65/posts/211879218030854
https://www.nespokojeny.cz/pavek-nebo-bures-dalsi-zbytecne-volby-ktere-jsme-prohrali-uz-ted/

